



03 Juin 2021

COMMUNIQUÉ

Le Comité d'Organisation des Prix Africa 35.35 voudrait par la présente informer que l'édition des Prix Africa 35.35 prévue en 2021 est remise à une date ultérieure.

Le comité a exprimé cette année son désir de revenir à une édition en présentiel, ce qui constitue la réelle valeur ajoutée de notre initiative. Toutefois en raison de la crise sanitaire due à la COVID 19, des obstacles et des restrictions ne rendent pas possible une édition aux meilleures conditions.

Le comité d'organisation présente ses excuses pour toutes les conséquences qui découlent de cette décision auprès de toutes les parties et tient à réaffirmer son engagement dans la célébration des jeunes africains les plus remarquables.

Pour le Comité d'Organisation

Le Président

SESHIE Richard Ahedor



June 3, 2021

PRESS RELEASE

The Organizing Committee of the Africa 35.35 Awards would like to hereby inform that the Awards edition scheduled for 2021 is postponed to a later date.

This year, the committee expressed its desire for a physical edition comeback, which constitutes the real added value of our initiative. However, due to the COVID 19 ongoing health crisis, many obstacles and restrictions make it impossible to organize this edition under the best possible conditions.

The Organizing Committee wishes to apologize to all parties for the consequences that may derive from this decision and would like to reaffirm its commitment and quest to celebrate the most outstanding young Africans.

For the Organizing Committee

The President

A handwritten signature in black ink, appearing to read "R. Ahedor".

SESHIE Richard Ahedor